



Letter to Parents No.19 – 2020/21

Dear Parents/ Guardians,

**2020/21 March Notice (1)**

To have a better understanding of our school's measures and facilitate home-school co-operation, parents may read the following circulars in detail.

- a. Parents' Day
- b. Changing to Summer School Uniform

The reply slip should be duly completed through eClass on or before 20.3.2021 (Saturday).



Yours faithfully,

IU Kok-kin  
Principal

The notice will be uploaded to our school website for your reference.

15.3.2021

### a. Parents' Day

To facilitate better communication between parents and the school, our Parents' Day will be held on 30.3.2021 (Tuesday). **Students must wear their school uniform and accompany their parents to attend the Parents' Day.**

Parents are cordially invited to discuss their child's performance in school with the class teachers on that day. Moreover, report cards will be distributed to S1 to S6 students. If parents want to meet the social workers (Ms. LI Bo-chi and Mr. LAM Wing-chuen) or subject teachers, please indicate your request in the reply slip.

A seminar on parent-child relationship given by an educational psychologist will be arranged from 10:00 a.m. to 11:00 a.m. at School Hall.

The details of the Parents' Day are as follows:

| Time   | Events                           |   |
|--|----------------------------------|---|
| 8:30 a.m.<br>to<br>12:00 noon  | Homerooms                        | School Hall   |
|  | Meeting with<br>Class Teacher(s) | 1 <sup>st</sup> Term Prize Presentation Ceremony*<br>(9:00 a.m. to 9:45 a.m.) |
| A Seminar on Parent-Child Relationship<br>(10:00 a.m. to 11:00 a.m.)<br>Speaker: Ms. CHENG Mei-heung, Agnes<br>Quota: 80 people, first-come-first-served |                                  |   |
| 1:30 p.m.<br>to<br>4:30 p.m.   | Meeting with<br>Class Teacher(s) | ---   |

\*Prizes will be presented to the following students: the top three in form, the top three in class, and the first in each subject. Relevant parents will be invited to attend the Prize Presentation Ceremony by another Letter to Parents.

The following reply slip should be duly completed. Should you have any queries, please contact the class teacher(s) at 2476 2357.

### b. Changing to Summer School Uniform

For the adaptation period from 12.4.2021 (Monday) to 16.4.2020 (Friday), students may choose to wear summer or winter school uniforms, depending on the weather conditions. From 19.4.2021 (Monday) onwards, all students must wear summer uniforms. For regulations on summer school uniforms, please refer to the Student's Handbook (P.11 - P.13 or P.18 - P.20). Students who have P.E. lessons on a certain weekday will be allowed to wear neat school tracksuit including dark-blue pants to school.

For enquiries, please refer to "Rules of Appearance and Uniform" on Student's Handbook, or contact class teachers at 2476 2357 on school days.



Letter to Parents No.19 – 2020/21

Reply Slip

To the Principal of Yuen Long Public Secondary School,

i) I, the parent of \_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ class)( \_\_\_\_\_ class no.), acknowledge the receipt of the following circulars:

- a. Parents' Day
- b. Changing to Summer School Uniform

ii) **Parents' Day**

I will attend the Parents' Day, meet the class teacher(s), and collect my child's report card.

- I would like to meet the class teacher(s) at
- 8:30 a.m. - 9:30 a.m..
  - 9:30 a.m. -10:15 a.m..
  - 10:30 a.m. -11:15 a.m.
  - 11:15 a.m. -12:00 noon.
  - 1:30 p.m. - 2:30 p.m..
  - 2:30 p.m. - 3:15 p.m..
  - 3:30 p.m. - 4:30 p.m..
  - No preference.

**(Parents' preference would be taken into consideration when arranging the meeting time. But if it is not available, parents will be allocated an alternative timeslot. Parents will be informed of their respective meeting time later. )**

I cannot attend the Parents' Day, and would like to meet the class teacher(s)

on \_\_\_\_ / \_\_\_\_ (DD/MM), at \_\_\_\_\_ a.m./ \_\_\_\_\_ p.m.

I would like to meet the following subject teachers/ social workers:

| Subject/Group                               | Please put a 「✓」 in appropriate boxes |
|---|---------------------------------------|
| Chinese                                     |                                       |
| English                                     |                                       |
| Mathematics                                 |                                       |
| Life & Society/ Liberal Studies             |                                       |
| Discipline Team                             |                                       |
| Counselling and Guidance Team               |                                       |
| Social workers                              |                                       |
| Educational psychologists                   |                                       |
| Academic & Curricular Development Committee |                                       |
| Extra-curricular Activities Team            |                                       |
| LPE & Career Guidance Team                  |                                       |
| Others (Please specify)                     |                                       |

Signature of Parent/Guardian : \_\_\_\_\_

Name of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

Name of Student: \_\_\_\_\_

Class (Class No.): \_\_\_\_\_ ( )

\_\_\_\_\_.3.2021

\* Please put a ✓ in the appropriate



家長通函第 19 號 – 2020/21

敬啟者：

2020/21 學年三月份學校安排須知 (一)

為讓家長更了解學校各項措施及促進家校合作，請家長詳閱下列通告：

- 一、 家長日
- 二、 關於更換夏季校服事宜

請家長於 2021 年 3 月 20 日（星期六）或之前經 eClass 填妥「家長綜合回條」。

此致

各位家長／監護人



元朗公立中學校長

余國健謹啟

上述通告將上載至本校網頁，歡迎家長瀏覽。

2021 年 3 月 15 日

## 一、家長日

為增進家長和校方的聯繫及溝通，讓家長更深入明瞭 貴子弟在校的學習情況，藉以共同協助 貴子弟在學業及德育方面的發展，本校定於 2021 年 3 月 30 日（星期二）舉行「家長日」，**學生必須穿著整齊校服陪同家長出席。**

當天除由班主任會見家長外，中一至中六級還會派發成績表。懇請各家長當天蒞臨本校，與有關老師商談 貴子弟品學方面的表現。家長如欲約見學校社工李寶枝姑娘、林永泉先生或科組老師，請於回條上註明，以便校方代為安排。

此外，本校於禮堂設有「同行有理」家長講座，時間為上午10:00至11:00，邀請教育心理學家講解促進親子關係的妙法。歡迎各位家長參加。

家長日安排如下：

| 時間                     | 內容     |   |
|------------------------|--------|---|
| 上午8:30<br>至<br>中午12:00 | 課室     | 禮堂  |
|                        | 與班主任會面 | 上學期學業成績獎頒獎禮* (9:00至9:45)                                  |
|                        |        | 「同行有理」家長講座 (10:00至11:00)<br>主講：鄭美香姑娘<br>(人數上限：80人，座位先到先得) |
| 下午1:30<br>至<br>下午4:30  | 與班主任會面 | ---   |

\*頒獎禮將頒發獎項予上學期每級首三名、每班首三名及每科首名的學生。本校將另函邀請相關家長。

請填妥隨函附上之回條，如有查詢，請致電2476 2357與班主任聯絡。

## 二、關於更換夏季校服事宜

由復活節假期完結後 4 月 12 日（星期一）起，各家長可按天氣情況安排 貴子弟更換夏季校服。全校學生須於 4 月 19 日（星期一）更換整齊的夏季校服。有關夏季校服的式樣，請遵守學生手冊內相關的規定（第 11 至 13 頁或第 18 至 20 頁）。如上課當天有體育課，學生可穿著整齊運動服（註：學生必須穿著深藍色長運動褲）。

如有疑問，可參閱學生手冊「儀容及校服守則」或於上學日致電 2476 2357 與班主任聯絡。



家長通函第 19 號 – 2020/21

家長綜合回條

敬覆者：

甲部. 本人為\_\_\_\_\_ (\_\_\_\_班) (\_\_\_\_號) 之家長，已知悉下列通告：

- 一、 家長日
- 二、 關於更換夏季校服事宜

乙部. 家長日

本人  將會出席家長日與班主任會面，並領取子女成績表。

- 本人希望面談時間為 3 月 30 日 (星期二)
- 上午 8:30 至 9:30
  - 上午 9:30 至 10:15
  - 上午 10:30 至 11:15
  - 上午 11:15 至 12:00
  - 下午 1:30 至 2:30
  - 下午 2:30 至 3:15
  - 下午 3:30 至 4:30
  - 上午或下午均可

(校方會盡量配合家長意願，惟若所選時段內家長眾多，將安排另一時段。不便之處，尚祈見諒。確實面談時間將於稍後另行通知。)

未能出席 3 月 30 日 (星期二) 「家長日」，希望將面談時間更改為：

\_\_\_\_月\_\_\_\_日，上午\_\_\_\_/下午\_\_\_\_

除與班主任面談外，本人亦希望與以下科組老師/社工面談：

(請在方格內加上「✓」號)

| 科 / 組 | 中文 | 英文 | 數學 | 生活與社會 / 通識教育 | 訓導組 | 輔導組 | 學校社工 | 教育心理學家 | 學術發展 | 課外活動 | 升學及職業輔導 | 其他 (請註明) |
|-------|----|----|----|--------------|-----|-----|------|--------|------|------|---------|----------|
|       |    |    |    |              |     |     |      |        |      |      |         |          |

此覆  
元朗公立中學校長

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別（學號）：\_\_\_\_\_（\_\_\_\_\_）

2021 年 3 月 \_\_\_\_\_ 日

\* 請於適當  填上 ✓